
Iktatószám:     /2021. 
 
 

Jegyzőkönyv 
 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testületének 
2021. december 6. napján, 

a Polgármesteri Hivatal dísztermében 
megtartott rendkívüli üléséről 

 
Jelen vannak: 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Abrudán Andrea alpolgármester 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka képviselő 
Szelezsán Zsolt képviselő 
Tarján István képviselő 
Furákné Pavelka Marianna képviselő 
Kalcsó Istvánné képviselő 
 
Dr. Bálint Anna jegyző 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese köszönti a jelenlévőket. 
 
Javasolt napirendi pontok: 

 
1) Kétegyháza Nagyközség Önkormányzata  

2021. évi költségvetéséről szóló 3/2021.(III.12.) számú rendelet III. számú módosításáról 

Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

2)  Bejelentések, egyebek 

            Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

Dr. Rákócziné Tripon Emese köszönti a jelenlévőket, ezt követően megállapítja, hogy a 
képviselő-testület 7 fővel határozatképes, ismerteti a javasolt napirendi pontokat Kalcsó Istvánné  
képviselőt felkérni a jegyzőkönyv hitelesítésére. Javaslatát a jelen lévő képviselők 7 igen szavazattal 
elfogadják. 
 
Napirendi pontok: 

 

1) Kétegyháza Nagyközség Önkormányzata  

2021. évi költségvetéséről szóló 3/2021.(III.12.) számú rendelet III. számú módosításáról 

Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

2)  Bejelentések, egyebek 

            Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

 



1) Kétegyháza Nagyközség Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről szóló 3/2021.(III.12.) számú 

rendeletének III. számú módosításáról 

 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
javaslatai alapján a hivatal dolgozói megcsinálták a korrekciókat, így a rendelet-tervezet ezekkel 
pontosítva került a képviselő-testület elé. 
 
Kalcsó Istvánné elmondja, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, 
elfogadásra javasolja. A módosítások átvezetésre kerültek a bizottság előző döntésének 
megfelelően.  
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese elmondja, hogy a plusz bevételek szépen jönnek. Az adós 
kolléganőtől kért egy kimutatást a bevételekről, hogy a jövő évi költségvetés tervezésekor már 
használni tudják az adatokat. 
 
Kalcsó Istvánné elmondja, hogy a beruházások miatt nő az iparűzési adó. 
 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a határozati 
javaslathoz kapcsolódó önkormányzati rendelet módosítását szavazásra, amelyet a jelen lévő 7 
képviselő egyhangú igen szavazattal elfogad és a következő rendeletet alkotja: 
 

Dr. Rákócziné Tripon Emese ezt követően szavazásra teszi fel a rendelettervezetet, melyet a jelenlévő 
képviselők 7 képviselő egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő rendeletet alkotják: 
 
 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testületének 
19/2021.(XII.7.) számú önkormányzati rendelete 
Kétegyháza Nagyközség Önkormányzata  

2021. évi költségvetéséről szóló 3/2021.(III.12.) számú rendelet II. módosításáról 
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 
2) Egyebek, bejelentések 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese elmondja, hogy december 21-re tervezik az utolsó képviselő-
testületi ülést, amelyet a szokásos évvégi záróvacsora fog követni.  
Kéri a képviselőket gondolkozzanak el arról, hogy a jövőt illetően milyen prioritásokat határozzon 
majd meg a testület, milyen célra pályázzon, hogy elő lehessen készülni tervekkel, stb, hogy amikor 
megjelennek a pályázati kiírások, akkor már ezek rendelkezésre álljanak. Pl. az aggregátor 
megtervezése, ha veszélyhelyzet lenne, utcák aszfaltozása, stb. 
 
Szelezsán Zsolt elmondja, hogy az aggregátor felszerelés egy rendszer, kell hozzá egy leállás, 
tulajdonképpen egy kapcsolóss. Kb. 500 ezer forint. Kell még hozzá egy hosszú gumikábel is. 
 
Kalcsó Istvánné véleménye szerint az orvosi rendelő felújítását és kazánbeszerzést mindenképpen 
meg kell fontolni. Azt is meg kell gondolni, hogy már csak az óvoda van saját üzemeltetésben, de 
esetleg a kistérségi intézmények felújítására is lehetne figyelmet fordítani.  Az utak sok helyen (pl. 
Kölcsey , Rózsa utca) meg vannak repedezve, ezek felújítására is lehetne pályázni. A külterületi 
utakat szintén meg kell vizsgálni és pályázni, ha van erre lehetőség. 



 
Dr. Rákócziné Tripon Emese elmondja, hogy a TOP Pluszban fog sok lehetőség nyílni, de pl. 
az ott megtervezett utakat nem lehet más pályázatba is benyújtani. A többit saját forrásból kell 
biztosítani. 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megállapítja, hogy egyéb kérdés, hozzászólás nincs 
megköszöni a munkát és bezárja ülést. 

 
K.m.f. 

 
 
 

Dr. Rákócziné Tripon Emese     Dr. Bálint Anna 
polgármester                  jegyző 

 
Kalcsó Istvánné 

képviselő 
       jkv.hitelesítő 


